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Algemene Ledenvergadering   

13 september 2022. 

 

 

 

Aanwezig:  16 leden en  bestuur. 

Bericht van verhindering: 3 leden en voorzitter Angelique Veijer 

 

In verband met de afwezigheid van Angelique zullen de penningmeester, Siep Bos  en de secretaris 

Hans Mackor de vergadering gezamenlijk voorzitten. 

 

1. Opening en welkom. Geen bijzonderheden. Deze Algemene Ledenvergadering is een 

bijzondere omdat door Corona en bijzondere omstandigheden de ALV deze maal, in afwijking 

van de bepalingen in ons huishoudelijk reglement, niet in het eerste kwartaal wordt 

gehouden en ook over meerdere jaren zal gaan.  

In 2023 hopen we weer in maart of april de jaarvergadering te houden. 

 

2. Vastelling van de agenda. Geen wijzigingen. 

 

3. Mededelingen en ingekomen stukken.  Behouden enkele schriftelijke afmeldingen, geen 

bijzonderheden. 

 

4. Jaarverslagen over de periode 2019,2020 en 2021 door de secretaris. 

Per pagina wordt het uitgebreide verslag doorgenomen en daar waar gewenst verder 

toegelicht. Er is een vraag van Riny Jansen over de Dorpsvisie in het algemeen en Loes Vink 

vraagt speciaal aandacht voor de situatie in de Zorg in ons dorp. Volgens haar is deze op 

sommige punten zorgwekkend. 

Het verslag wordt daarna goedgekeurd door de leden. 

 

5. Financiële verslagen over de periode 2019, 2020 en 2021 toegelicht door de 

penningmeester, alsmede de begroting over 2022. 

De financiële stukken worden uitgedeeld en na een korte leespauze neemt de 

penningmeester deze door. Er worden enkele vragen gesteld die tot tevredenheid worden 

beantwoord. Daarna licht de penningmeester de begroting toe.  

 

Tenslotte doet hij het voorstel om de inning van de jaarlijkse contributie, die momenteel 

altijd achteraf gebeurde, voortaan vooraf te doen. 

Gezien de goede financiële positie stelt hij voor om over het lopende jaar 2022, éénmalig 

geen contributie te heffen en de contributie over 2023 in het eerste kwartaal te incasseren.  

Dat voorstel wordt door de leden goedgekeurd. 



 

6. Verslag van de kascommissie. 

Namens de kascommissie, Fedde Mulder en Karin Brouwer, deelt Karin mede de boekingen 

en bescheiden gecontroleerd te hebben. Deze zijn volledig in orde bevonden. Daarom stelt 

de kascommissie voor om decharge te verlenen aan de penningmeester. Met applaus 

stemmen de leden daarmee in. 

 

7.  Benoeming kascommissie voor 2023. 

Fedde Mulder zal ook in 2023 deel uitmaken van de kascommissie. Daarnaast stelt Riny 

Jansen zich beschikbaar. De penningmeester deelt reeds mede dat er hij dan zijn functie 

heeft overgedragen aan bestuurslid Erwin Eulen.  

 

8. Samenstelling van het bestuur. 

Momenteel bestaat het bestuur uit zes leden. Door de omstandigheden in de afgelopen 

jaren was het rooster van aftreden niet meer goed te volgen. Voor de volgende 

jaarvergadering zal dit weer operationeel zijn. Overigens zijn wij doorlopend op zoek naar 

uitbreiding van het bestuur. Ons streven is een bestuur van minimaal 7 personen. 

 

9. Rondvraag. 

Geen bijzonderheden. 

 

10. Sluiting van de algemene ledenvergadering. 

Pauze 

Na de pauze heeft de heer Fedde Mulder ons op een onderhoudende wijze meegenomen in de 

geschiedenis van molen De Vlijt, beter bekend als de Meule van Wassens. Deze lezing, 

opgeluisterd met plaatjes, werd door de aanwezigen als zeer interessant ervaren. 


